
 
Svar på fullmäktigemotion / Beaktande av basketspelarnas hobby- och 
tävlingsbehov när material väljs till Biskopsbackens gymnastiksal 
 
Stadsfullmäktige 12.06.2023 § 69    
     
    
Beredning Ledamot Koskela lade fram följande fullmäktigemotion: 

 
”Kokkolan NMKY, Namika, har i nuläget sju juniorlag i basket och 
sammanlagt cirka hundra juniorspelare. Antalet juniorer har ökat 
de senaste åren, men det faktum att vi inte har någon basketplan 
som fyller tävlingskriterierna bromsar föreningens utveckling. Till 
föreningens verksamhetsprinciper hör att få barn och unga att 
röra på sig och syssla med grenträning, med betoning på 
motionsglädje. Föreningens starka princip och värdegrund är, 
särskilt nu när kostnaderna stigit och barnfamiljernas ekonomiska 
situation är svårare, att sörja för att den ekonomiska tröskeln är 
låg till att ha basket som hobby. 
 
Utöver basketskolorna och hobbybasket finns det i Karleby 
juniorlag i åldern 10–16. U10-laget har precis vunnit 
regionmästerskapet och också 12-åringarna har haft framgångar i 
riksomfattande turneringar. Juniorverksamhet drivs i nuläget 
främst vid tre skolor. Karleby har dock ingen sal av full storlek 
med parkettgolv som krävs för tävlingar och lämpar sig bäst för 
träningar. I en sådan sal kunde grenen utvecklas vidare, såväl när 
det gäller äldre juniorer som andra tävlingsåldersklasser. För 
tillfället är alla golv plastmassagolv. Eftersom vi saknar en sal som 
fyller tävlingskraven inom basket bromsas också ökningen av 
antalet deltagare. 
 
Inte heller golvytan i hybridarenans bollhall löser basketspelarnas 
problem. Preliminärt fanns det med i planerna att man kunde 
bygga en sal med parkettgolv i idrottsgårdens skyddade del, men 
när planerna ändrades föll den skyddade delen bort från 
arenaprojektet. När idrottsparken planerades hördes 
representanter för många grenar, även basket, men tyvärr kan de 
hobby- och tävlingsförhållanden basketspelarna önskade inte 
förverkligas. Basketspelarna har önskat att deras behov i mån av 
möjlighet beaktas när Biskopsbackens skola byggs och när man 
väljer golvmaterial till idrottssalen. 
 
Mångsidiga gren- och hobbymöjligheter i hemstaden tjänar det 
lokala föreningsarbetet med barn och unga och därmed också 
målet med barnvänlighet i stadsstrategin. I Finland är parkettgolv 
en allmän lösning och på parkettgolv är det också lätt att lägga 
matta om andra grenar kräver en sådan. Jag föreslår att 
basketföreningens önskemål om parkettgolv beaktas och 



möjligheterna att förverkliga det utreds när material väljs vid 
byggandet av Biskopsbackens enhetsskola.” 

 
Bilaga A § 69 Den undertecknade fullmäktigemotionen 

 
Beslut Stadsfullmäktige beslutade anteckna motionen i sitt protokoll och 

ge den till stadsstyrelsen för behandling. 
 
Stadsstyrelsen 22.04.2024 § 52    
 
 
Beredning Byggnadschef Veli-Matti Isoaho 

 
Ledamot Minna Koskela (SAF) har framfört att man när 
Biskopsbackens enhetsskola byggs och material väljs bör beakta 
basketföreningens önskemål om parkettgolv och utreda 
möjligheterna att förverkliga det (bilaga 1). 
 
Utlåtande av planerings- och byggkommitténs ordförande 
 
Utgångspunkten för planlösningen har varit en allaktivitetshall 
som är lämplig för alla bollsporter och olika publikevenemang. 
 
Till exempel basketspelarnas önskan om träparkettgolv och 
innebandyspelarnas önskan om massagolv representerar två 
ytterligheter när det gäller olika grenar. De övriga bollsporternas 
krav ligger mellan dessa två. 
 
I valet av yta har man strävat efter att så bra som möjligt beakta 
olika grenars krav och skolans dagliga användning av salen. 
Likaså har man beaktat de underhållskostnader som salen 
orsakar i driftsekonomin. Det valda golvmaterialet är också 
godkänt av de grenförbund som nämns i tabellen (tabell 3, RT-
kort). 
 
Vid den tidpunkt då fullmäktigemotionen framfördes (12.6.2023) 
pågick på byggplatsen montering av relaterade strukturer, till 
exempel bärande elementväggar i gymnastiksalens byggnadsdel. 
Också elementproduktionen av de hålbjälklag som monteras som 
gymnastiksalens mellanbjälklag pågick redan. 
 
Ändringar i den planerade golvstrukturen hade orsakat rivning av 
redan monterade delar och avbeställning av gjorda beställningar. 
Dessa åtgärder hade orsakat byggherren avsevärda 
tilläggsutgifter och fördröjningar i tidtabellerna och med beaktande 
av den extra tid och kostnad som detta hade orsakat för arkitekt- 
och stukturomvandlingsplanering. 
 
Närmare produktuppgifter om gymnastiksalens golvstruktur som 
kompletterande material. 



 
 
 Bilaga A §     RT 84-10958 Inomhussportlokalers golv 

 
  

Stadsdirektören Stadsstyrelsen föreslår för stadsfullmäktige att den 
 

1  antecknar åtgärderna med anledning av motionen för 
 kännedom 
 
2  anser att motionen är slutbehandlad. 
 

Beslut Stadsstyrelsen godkände beslutsförslaget. 
 
 
Stadsfullmäktige 13.05.2024 
39/00.01.06/2023 
 
 
Stadsstyrelsen Stadsfullmäktige  
 

1  antecknar åtgärderna med anledning av motionen för 
 kännedom 
 
2  anser att motionen är slutbehandlad. 

 
Beslut 
 
 
     
 


